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írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk benyújtani a
Nemzeti Fejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint • a tárgyban illetéke s
minisztérium vezetőjéhez

„Mi a valóság az Ml-es autópálya bővítésével kapcsolatban? ”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk.

Tisztelt Miniszter Úr !

A sztráda bővítésével kapcsolatban nyáron jelent meg egy kormányhatározat, amit aztán
napokkal később visszavontak, a legutóbbi hírek szerint pedig 7 év múlva lehet szélesebb a
pálya Győr és Budapest között. A statisztika szerinti évi 130 torlódás és a rohamosan
gyarapodó úthibák, valamint az elképesztő forgalom kezelése nem várhat 7 évet . Jómagunk is
– rendszeres ingázóként – a saját bőrünkön tapasztaljuk, hogy az Ml-es autópálya
terhelhetőségének legfelső határán van.- A probléma nem új keletű , hiszen 2010 júliusában i s
lefújtak egy megoldást szorgalmazó tanulmánytervet . A nyilvánvaló, gazdasági károk mellett
a sok személyi sérüléssel és halálesettel járó baleset oka a szűk keresztmetszet és az úthibák .

Mindezek alapján 'kérdezzük Tisztelt Miniszter Urat, hogy lát-e esélyt arra, hogy n e
kelljen 7 évet várni az ország legforgalmasabb autópályájának•szélesítésére? Komolya n
vehető-e egy olyan olimpiai pályázat, ahol a nyugatról az eseményre érkezőknek egy
ilyen telítettségű és minőségű sztrádán kell majd megkőzelíteniűk a fővárost?

Várjuk érdemi válaszát!

Budapest, 2017. janiár 4 .
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